
MESTO BREZNO 
Námestie gen. M. R. Štefánika 1, 977 01  Brezno 
 

 
 
 
 
              29674/2022       
 

 
ZÁPIS č. 02/2022 

 
zo zasadnutia komisie pre kultúru pri MsZ, konaného online dňa 16. mája 2022 o 15.00 

hodine 
 

Prítomní  
 
Mgr. Andrej Baranačok – predseda komisie (poslanec) 
Július Obernauer – podpredseda komisie (poslanec) 
Mgr. Ivica Krištofová – člen komisie 
Bc. Martin Jorčík – člen komisie 
 
Ospravedlnení 
Jozef Tokár – člen komisie (poslanec) 
Mgr. art. Matej Struhár – člen komisie 
 
Neospravedlnení 
Róbert Schmidt – člen komisie (poslanec) 
 
Sekretár komisie: 
Ing. Ľubica Kubaliaková 
 
Hostia: 
Ing. Ivan Kamenský – vedúci OI 
Silvia Bubelínyová – referentka OI 
p. Karlík – stavebný dozor 
 
Program: 

1. Otvorenie 
2. Prerokovanie žiadostí o poskytnutie dotácie z rozpočtu mesta 
3. Pripomienky k zápisom do mestskej kroniky 
4. Obhliadka Zvonice 
5. Rôzne 

 
K bodu 1) 
Zasadnutie komisie otvoril a viedol predseda Mgr. Andrej Barančok, ktorý privítal členov 
komisie a oboznámil ich s programom zasadnutia. Zasadnutia sa zúčastnili štyria členovia 
komisie, komisia bola pri všetkých hlasovaniach uznášaniaschopná. 
 
 

Číslo spisu: Brezno 
2556/2022-2 09.03.2022 



K bodu 2) 
Komisia posudzovala nasledovné žiadosti o dotáciu z rozpočtu mesta: 
 
Občianske združenie Dychový orchester Brezno požiadalo o dotáciu 2 500,00 eur na 
realizáciu projektu Mladé talenty v Brezne II. Festival bude zameraný na prezentáciu 
detských a mládežníckych dychových orchestrov, v meste bude podujatie tohto druhu 
realizované po druhýkrát. Festival bude organizovaný v spolupráci so Základnou umeleckou 
školou v Brezne. Predstavia sa štyri dychové mládežnícke orchestre zo Slovenska a jeden  
domáci dychový orchester pri ZUŠ, súčasťou programu  bude aj mažoretkový súbor. 
Podujatie sa bude konať 2. júla 2022, na Námestí gen. M.R.Štefánika pod vežou. 
Podľa bodového hodnotenia dosiahli 80 bodov (A-10, B-10, C-0, D-20, E-5, F-35). 80 % zo 
sumy 2 500,- eur je 2 000,- eur. 
Komisia navrhuje mestskému zastupiteľstvu schváliť dotáciu pre Občianske združenie 
Dychový orchester Brezno vo výške 2 000,- eur, na realizáciu projektu Mladé talenty 
v Brezne II. 
Toto uznesenie komisie pre kultúru č. 13/2022 bolo jednohlasne schválené. 
 
Divadelný súbor Jána Chalupku mesta Brezno  požiadal o účelovú dotáciu z rozpočtu 
mesta Brezno na úhradu služieb spojených s dočasným užívaním majetku mesta v zmysle § 3 
ods. 1) písm. p) Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta vo výške 2 095,75 eur. 
Výška požadovanej sumy vychádza z priloženej faktúry z Technických služieb. Dotácia bola 
jednohlasne schválená v požadovanej sume a komisia uznesením č. 14/2022 odporúča 
Mestskému zastupiteľstvu schváliť dotáciu na úhradu služieb spojených s dočasným užívaním 
majetku mesta.  
 
Folklórny súbor Mostár požiadal o účelovú dotáciu z rozpočtu mesta Brezno na úhradu 
služieb spojených s dočasným užívaním majetku mesta v zmysle § 3 ods. 1) písm. p) Zásad 
hospodárenia a nakladania s majetkom mesta vo výške 2 578,44 eur. Výška požadovanej 
sumy vychádza z priloženej faktúry z Technických služieb. Dotácia bola jednohlasne 
schválená v požadovanej sume a komisia uznesením č. 15/2022 odporúča Mestskému 
zastupiteľstvu schváliť dotáciu na úhradu služieb spojených s dočasným užívaním majetku 
mesta.  
 
Občianske združenie Dychový orchester Brezno požiadal o účelovú dotáciu z rozpočtu 
mesta Brezno na úhradu služieb spojených s dočasným užívaním majetku mesta v zmysle § 3 
ods. 1) písm. p) Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta vo výške 1 807,97 eur. 
Výška požadovanej sumy vychádza z priloženej faktúry z Technických služieb. Dotácia bola 
jednohlasne schválená v požadovanej sume a komisia uznesením č. 16/2022 odporúča 
Mestskému zastupiteľstvu schváliť dotáciu na úhradu služieb spojených s dočasným užívaním 
majetku mesta.  
 
K bodu 3) 
V ďalšom bode programu sa členovia komisie zaoberali zápismi do mestskej kroniky. Boli 
vznesené dve pripomienky: 

- Pri zápise týkajúcom sa udeľovania cien mesta Brezna a cien primátora mesta, je 
uvedené, za čo menovaný ocenenie dostal, len pri cenách udelených in momoriam táto 
informácia chýba. 

- Medzi veľkými podujatiami konanými v r. 2021 v meste chýba zmienka o Divadelnej 
Chalupke. Je to pravidelné veľké podujatie mesta a nemalo by v kronike chýbať.  

 



K bodu 4) 
V tomto bode programu sa členovia komisie presunuli do priestorov rekonštruovanej mestskej 
veže – Zvonice. Pri obhliadke veže boli prítomní vedúci investičného odboru Ing. Ivan 
Kamenský, pracovníčka odboru pani Silvia Bubelínyová a za stavebný dozor p. Karlík. 
Menovaní informovali komisiu o priebehu stavebných prác, čo sa spravilo, čo je ešte v pláne 
urobiť. Momentálne sa robil strop miestnosti na prízemí, kde bude sídliť kancelária TIC-u. Na 
prvom poschodí by mala byť čakacia miestnosť s lavicami, kde si môžu návštevníci dať kávu 
pri čakaní na sprievodcu. Lavice budú umiestnené pod oknami, z ktorých je z každej svetovej 
strany výhľad na mesto. Na treťom poschodí bude pamätná izba venovaná Štefánikovi 
a histórii veže, na štvrtom poschodí sa bude inštalovať expozícia – zvonárov byt.  
 
K bodu 5) 

- Predseda komisie informoval, že člen komisie Róbert Schmidt vyslovil želanie 
ukončiť členstvo v komisii. 

- Mgr. Ivica Krištofová sa informovala o informačných paneloch na námestí, kto ich má 
na starosti – sú v nich staré a neaktuálne plagáty. 

- Mariánsky stĺp – pomník hneď vedľa zvonice je v zlom stave, chátra, schodíky okolo 
stĺpu sa začínajú rozpadať, bola by potrebná rekonštrukcia. Stĺp nie je v majetku 
mesta, ani v správe technických služieb. Pravdepodobne patrí katolíckej cirkvi. 

- Členovia komisie sa dohodli, že najbližšie zasadnutie bude 1. júla 2022 
a pravdepodobne bude uskutočnený V. ročník turnaju v minigolfe o pohár primátora 
mesta - TOP športový kultúrnik roka. 

 
Po vyčerpaní všetkých bodov programu predseda komisie zasadnutie ukončil o 16.30 hodine.  
 
 
 
 
 
              Mgr. Andrej Barančok              Ing. Ľubica Kubaliaková 
         predseda komisie pre kultúru          sekretárka komisie 
 
 


